
 Skolebestyrelsesmøde 

 Dagsorden møde nr. 3 
 onsdag den 28. september kl. 19.00 – 21.30 i Kragelund 

 Mødested: i mødelokalet i kælderen, hvor der serveres kaffe og kage 

 Vi starter mødet med at få taget et samlet billede af bestyrelsen til hjemmesiden 

 Mødeleder:  Anja Andersen 

 Deltagere:  Mette Gisselbæk Kristensen (formand), Anja Andersen (næstformand), 
 Lotte Frank Kirkegaard, Louise Bruun Christensen, Jacob Østergaard Hansen, 
 Stine Rye Isager, Asbjørn Schram Anneberg, Alma Svarre Hostrup 
 (elevrådsrep.), Karoline Astrid Holgaard (elevrådsrep.), Lise Dall Sørensen 
 (medarbejderrep.), Marie Louise Drengsgaard ( medarbejderrep.), 
 Charlotte Juhl Andersen (skoleleder), Rasmus Pagter Conradsen (pædagogisk 
 leder). 

 Afbud: 

 Dagsorden / Referat 

 Godkendelse af dagsordenen - Godkendt 
 19.15 - 19.20 

 Info / bilag 

 Referat 
 ●  Dagsordenen er godkendt! 
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 Meddelelser 
 19.20 - 19.45 

 Info / bilag 

 Formand 

 -  Henvendelse fra Midttrafik angående høringssvar for skoleåret 2023/2024. 
 Skolebestyrelsen har mulighed for at udarbejde et høringssvar i forhold til trafikplanen, 
 vedr. mulig ændring af ruten. 

 -  Henvendelse vedr. cykelstien ude foran Funder Skolevej. 
 Skolebestyrelsesformand og skoleleder afholder møde med teknisk afdeling omkring 
 udfordringerne. 

 -  Tilbagemelding fra kursus for skolebestyrelserne 

 -  Vision og værdigrundlag for Funder-Kragelund Skole (I kan se bilaget på hjemmesiden) 

 -  Princip for mobiltelefoner er blevet tilføjet rettelserne og ligger nu på skolens 
 hjemmeside. 

 -  Årshjulet er nu revideret. 

 Næstformand 

 Skoleleder 

 -  Byggeri 
 -  Skoleudviklingssamtaler - afløseren for kvalitetsrapporten 
 -  Mandag efter efterårsferien bliver første uge med skolemad 
 -  Nyt navn og logo 

 Medarbejderrepræsentanter 

 Elevrepræsentanter 
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 Bestyrelsesmedlemmer 

 Referat 

 ●  Busrute: Vi kan godt lave et ønske om busændringer, men grundet den økonomiske 
 situation og en relativ kort frist er det svært. Der sendes et ønske ind ang. 
 Buskhedevej.  Mette  og  Charlotte  indsender et høringssvar. 

 ●  Cykelsti: Charlotte og Mette har møde med en fra teknisk afdeling i forhold til 
 cykelstien. Der er en drone i spil, der optager og genererer data i forhold til hvor tæt 
 trafik, der er på arealet. Ligeledes kunne det være en idé med et spejl, så børnene, der 
 kommer fra tunnelen, kan se, hvem der kommer fra den anden side. Det er et trafikalt 
 knudepunkt, hvor risikoen for sammenstød er tydeligt til stede. 

 ●  Kursus for skolebestyrelsesmedlemmer: 150 deltagere - det var mange! Kurset kan 
 klart anbefales til nye medlemmer. En af de mere vigtige pointer; bestyrelsen har tilsyn 
 med, at skolen overholder de forskellige principper. Desuden nævnes det, at man som 
 bestyrelse kan se tingene fra skolens perspektiv i forhold til forældrehenvendelser. 

 ●  Principperne for brug af mobiltelefoner er revideret. Primært omhandler det brugen af 
 smartwatches. 

 ●  Årshjul: Er opdateret, og principperne lige så. Det kunne være smart, at man havde et 
 fælles sted, hvor der er adgang for alle bestyrelsesmedlemmer. Der arbejdes på en 
 løsning. 

 ●  Værdigrundlaget for skolen er opdateret på hjemmesiden. 
 ●  Torsdag i uge 41 flytter de indskolingselever, der skal i de nye lokaler (1. sal). 
 ●  Vi er pt. udfordret på fællesarealer i udskolingen. Dage med meget regn, giver en 

 situation, hvor mange elever er inde. 
 ●  Skoleudviklingssamtaler skal afløse kvalitetsrapporten. Bestyrelsen inddrages. 
 ●  Skolemad: Det oprindelige firma, som blev valgt, er gået konkurs. Der undersøges 

 muligheder for et alternativ. 
 ●  Nyt navn og logo: Der har været en projektuge, hvor eleverne har arbejdet deres bud 

 på nyt navn og logo. Det har været en fantastisk uge. Der er nedsat en dommerkomite 
 i forhold til udvælgelsen. 

 ●  Medarbejderrepræsentanter: Det er generelt meget koldt på skolen. Desuden er det en 
 stor mundfuld at få vikardækningen til at hænge sammen, da der er mange to-voksne 
 timer, der forsvinder. Ligeledes har flytteprocessen været en stor mundfuld for 
 udskolingen. 
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 Fastlæggelse af dato for skolebestyrelsens årsberetning samt evt. 
 indhold på mødet  i maj 
 19.45 - 20.00 

 Info / bilag 

 -  Årsberetningen for skoleåret 2021/2022 - skal på hjemmesiden 
 -  Gerne input i forhold til forældrearrangement i forbindelse med et møde, hvor 

 årsberetningen fremlægges - tidspunkt? 
 -  Evt. form i forhold til årsberetningen 
 -  Videooptagelse 

 Referat 

 ●  Årsberetningen deles på hjemmesiden. 
 ●  Det kan give mening, at der afholdes et foredrag i forbindelse med årsberetningen. I 

 indeværende skoleår laves der en video med årsberetningen. 
 ●  Forslag til oplægsholder fra Center For Digital Pædagogik - til fremtiden: 

 ○  https://cfdp.dk/medarbejdere/christian-mogensen/ 

 Orientering af opstart af elevrådsarbejdet 
 20.00 - 20.20 

 Info / bilag 

 ●  Pæd. leder Rasmus Pagter Conradsen vil gennemgå intro til elevrådsarbejdet samt 
 opstarten af arbejdet med eleverne, der deltager i mødet. 

 ●  Det anbefales, at der laves en mere konkret plan for samarbejdet mellem Funder og 
 Kragelund-afdelingerne. 

 Referat 

 ●  Bestyrelsen er informeret om indledningen inden elevrådsvalget og det første møde, der 
 har fundet sted både i Funder og i Kragelund. 

 Trivselspolitik for Funder-Kragelund Skole 
 20.20 - 20.40 

 Info / bilag - Forberedelse til mødet 

 -  Læs Trivselspolitik for Funder-Kragelund Skole på skolens hjemmeside inden mødet 
 -  Formanden gennemgår den nuværende politik og bestyrelsen udarbejdet herefter 

 oplæg til en revideret Trivselspolitik, der sendes til gennemsyn hos medarbejderne. 
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 Referat 

 ●  Trivselspolitikken er revideret, og der laves en ny udgave, der er tidssvarende. Den 
 tidligere er fra 2014. 

 ●  Der nedsættes en arbejdsgruppe med Charlotte, Jakob og Mette. 

 Tilbagemelding fra skolebestyrelsesmedlemmernes deltagelse i 
 forældremøderne og gerne input til evt. udarbejdelse af et nyt princip 
 for forældremøderne i skoleåret 2023/2024 
 20.40-21.00 

 Info / bilag 

 Referat 
 ●  Der rettes til i principperne, hvorefter det behandles i de forskellige afdelinger. 

 Princip for kommunikation mellem skole/hjem 
 21.00 - 21.15 

 Info / bilag - se bilaget på hjemmesiden 

 Der blev på sidste bestyrelsesmøde spurgt ind til bestyrelsens princip for kommunikation. 
 Nyeste version er at finde på skolens hjemmeside og er fra december 2021. Formanden vil kort 
 gennemgå princippet og herefter skal der tages stilling til, om bestyrelsen skal tage et 
 temamøde omkring, hvorledes principperne kan blive mere levende i hverdagen på skolen. 

 Referat 
 ●  Principperne om, at der skal svares inden for 48 timer fastholdes og gennemgås med 

 medarbejderne. 

 Eventuelt 
 21.15-21.30 

 Referat 
 ●  Der er indgået en budgetaftale i Silkeborg kommune. Ledelsen bliver briefet i morgen 

 tidlig. 
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 Kommende punkter - se årshjulet og nedenstående ad hoc 
 henvendelser 

 ●  Der skal udarbejdes et høringssvar vedr. den kommende 
 skole/udvidelse/renovering og den kapacitet, der kan blive udfordret i 
 forhold til den stigende vækst i Funder-området. 

 ●  Der kommer henvendelse/spørgsmål fra skoleafdelingen 
 (forretningsudvalget fra Dialogforum). Der skal laves en skriftlig 
 tilbagemelding til skoleafdelingen. 

 Kommende mødedatoer 
 ●  25. oktober 
 ●  23. november 
 ●  24. januar 
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